
 

Årsberetning 2020 
 

 

 

 

 



 

Styret har bestått av: 

Leder:    Steinar Ottesen 

Nestleder:   Eli Ostrø/Inger Heggen Olsen 

Sekretær:   Leif Erik Olsen/Roar Karlsen 

Øk.ansvarlig:   Eva Marie Gran 

Kvinnekontakt:  Randi Ransberg 

Styremedlem valgkamp: Stein Lie 

Styremedlem web:  Roar Karlsen 

Styremedlem studieleder: Jon Ø Ekerhovd 

Styremedlem fagligpolitisk: Tommy Lunaas/Aina Sletner 

1.vara: /fagpolitisk  Aina Sletner/Tommy Lunaas 

2.vara:    Solveig Steinskog 

3.vara:    Jan A Mærli 

4.vara:    Rune Karlsen 

5.vara:    Andreas Lejon 

AUF: 

 

Følgende har hatt møterett i styret: 

Gruppeleder:   Randi Ransberg 

Hovedlagsledere  Aurskog, Jon Øystein Ekerhovd 

    Bjørkelangen, Ragnar Heide 

    Søndre-Høland, Aina Sletner 

    Løken, Eva Marie Gran 

    Rømskog og Setskog, Roar Karlsen 

 

 

 

 



Andre verv: 

Randi Ransberg har vært møtende varamedlem i styret i Akershus Arbeiderparti.  
Steinar Ottesen og Eli Ingeborg Ostrø var vært medlemmer av representantskapet i Akershus 
Arbeiderparti og Viken Arbeiderparti. Varaer var Stein Lie og Randi Ransberg. 

Revisorer: Kjell Ivar Nordengen  Vara; Arild Henriksen  

                    Inger Lien               Vara; Svein Brokke 

Representanter til årsmøte i Ovlien Samfunnshus: Jan Mærli, Vara. Jon Øystein Ekerhovd. 

Representant til årsmøte i Oscar Torps minnefond: Roar Karlsen, vara Turid Dahlum Nilsen 

Som vårt forslag til Representant på Stortingsvalgslista ble Roger Evjen, Stein Lie og Randi 
Ransberg valgt. Roger kom med på lista på plass nr 14. 

Valgkomiteen for 2020:  

• Leder:   Aina Sletner. Vara Rune Westeng (Søndre-Høland Arbeiderlag) 
• Medlem:  Eva Marie Gran. Vara: Rune Karlsen (Løken Arbeiderforening) 
• Medlem:  Ragnar Heide. Vara: Solveig Steinskog (Bjørkelangen Arbeiderlag) 
• Medlem:  Gry Helen Prytz. Vara: Per Graff (Aurskog Arbeiderlag) 
• Medlem:  Roar Karlsen. Vara: Tommy Lunaas (Rømskog og Setskog Arbeiderlag) 

 

Eli Ostrø søkte permisjon som nestleder og Inger Heggen Olsen ble valgt på ekstraordinært 
årsmøte. I dette møtet byttet også Tommy Lunaas og Aina Sletner plasser mellom 
styremedlem og første vara. Dette pga at vi ikke hadde oppfylt krav om riktig andel av 
kjønnene.  

Sekretær Leif Erik Olsen søkte permisjon som sekretær og Roar Karlsen har fungert i dette 
vervet fram til årsmøtet.  

 

Arrangementer 

I 2020 har styret i kommunepartiet hatt 6 styremøter, hvor de fleste er arrangert på MS 
Teams og det har blitt arrangert 2 medlemsmøter på Bjørkelangen med tema, Nytt 
partiprogram med Anniken Huitfeldt og Kommunebudsjett med Randi Ransberg og Ragnar 
Heide.  

Kommunepartiet hadde to skoleringer i 2020. I september hadde vi en lørdag med Yngve 
Hågensen, i tillegg informerte Jon Øystein Ekerhovd om EØS-avtalen. Vi hadde også skolering 
om verving og medlemspleie i juni. 

Sommeravslutning var også i år på Kurøen i flotte omgivelser. 50 medlemmer møtte opp. 

  



Kommunepartiet arrangerte ifbm valget i USA en USA-kveld med Stein og Steinar. I 
forbindelse med TV-aksjonen ble det arrangert innsamling, pga resultatet av innsamlingen 
ble partileder og valgkampleder nødt til å ta et bad. Vi samlet inn kr 5.000 til 
innsamlingsaksjonen. 

Vi var også på nominasjonsmøtet i Akershus Ap, her møtte vi med 9 aktive representanter. 

Lokallagene har hatt få styremøter og medlemsmøter, lagene deltar aktivt på arrangementer 
i regi av kommunepartiet. Liten aktivitet dette året er på grunn av koronarestriksjonene.  

Det fagligpolitiske arbeidet har blitt styrket enda mer og kommunepartiet har gjennomført 3 
møter med Fagforbundet. Dette resulterte i ny samarbeidsavtale.  

1. mai ble gjennomført digitalt med video av tale ved Torbjørn Berntsen. Dette var populært 
og ble lagt merke til utover kommunen. Det var 5 taler, musikk med Håkon Hauer m/band. Vi 
snudde oss rundt og arrangementet var en meget god egenproduksjon. Mange gode 
tilbakemeldinger 

Den store tingen i 2020 i tillegg til 1.mai-arrangementet 2020 var lanseringen av 
medlemsbladet "Samhold". Dette ble og skal leveres i postkassa til alle medlemmer. Det ble 
gitt ut 1 nummer i 2020. Planen er å lage 2 nummer hvert år. Nytt nummer kommer etter 
årsmøtet 2020. 

Vi er godt representert og er aktive i representantskapene i Akershus Arbeiderparti og Viken 
Arbeiderparti.  

Styret i Aurskog-Høland Arbeiderparti takker alle for innsatsen i det vanskelige året 2020.  

 

Bjørkelangen, 04.02.2021 

 

Styret 


